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ACTA DE LA SESSIÓ NÚM. 04/2010 EXTRAORDINÀRIA URGEN T DEL PLE 
DE L’AJUNTAMENT DE DATA 11 DE FEBRER DE 2010  
 
Identificació de la sessió: 
Núm.  04/2010  
Sessió: extraordinària urgent 
Data: 11 de febrer de 2010  
Horari: 11.15 a 11.30 hores 
Lloc: Sala de sessions de l’Ajuntament de Manacor 
  
Assistents 
 
President 
Antoni Pastor Cabrer 
 
Regidors 
Pel grup municipal del PP 

1. Mesquida Ferrando, Antoni  
2. Febrer Gelabert, Isabel  
3. Vecina Castillo, Andrés 
4. Rosselló Cerdà, Pedro  
5. Sureda Fons, Antonio  
6. Bosch Lliteras, Llorenç  
7. Riera Mascaró, Catalina 
8. Bover Sansó, Maria  
9. Nicolau Girart, Rafel 

Pel grup municipal ALM-UM 
1. Julve Caldentey, Catalina 
2. García Boza, Salustiano  
3. Mateu Capllonch, Francisco 

Pel grup municipal AIPC 
1. Gomila Capó, Joan  
2. Amer Artigues, Bernat  

Pel grup municipal PSM-Esquerra-Verds 
1. Gaià Riera, Sebastià 
2. Llodrà Gayà, Joan  
3. Oliver Gomila, Miquel 

Pel Grup Municipal Socialista 
1. Roman Quetglas, Rosa Júlia  
2. Castellano Gallardo, José Miquel  
3. Morey Fernández, Francisca Maria 

 
 
Secretari general 
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Antoni Benlloch Ramada 
 
Absències 
Miquel Oliver Gomila (excusa) 
 
Incidències 
El Sr. Gomila Capó s’incorpora en el debat del punt número 2. 
 
Ordre del dia, desenvolupament de la reunió i acords: 
 
1. Ratificació de la urgència de la present convocatòria. 
2. Dictamen de la Comissió Informativa d’Urbanisme sobre aprovació definitiva de 
l‘estudi de detall per a la implantació d’equipament públic a la parcel·la ubicada al Polígon 
1-28-1 de Manacor. 
 
 
El president obri la sessió i es procedeix a tractar els punts de l’ordre del dia. 
 
1. Ratificació de la urgència de la present convocatòria. 
 
El Sr. Amer Artigues explica que és necessària l‘aprovació de l’estudi de detall per 
poder executar el projecte d’ecoparc que ha estat autoritzat per la Secretaria d’Estat de 
Cooperació en el nou Pla Espanya. 
 
El Sr. Gaià Riera critica la manca de coordinació perquè era perfectament previsible la 
necessitat d’aprovar aquest estudi de detall i, en conseqüència, el seu grup municipal 
s’abstindrà. 
 
El batle contesta que no es va incloure aquest punt de l’ordre del dia en el ple 
extraordinari que es farà a continuació perquè no estava convocada la comissió 
d’Urbanisme. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per catorze vots a favor (PP, AIPC, ALM-UM) i cinc 
abstencions (PSM-Esquerra-Verds i Grup Municipal Socialista) declarar la urgència de 
la present convocatòria. 
 
 
2. Dictamen de la Comissió Informativa d’Urbanisme sobre aprovació definitiva de 
l‘estudi de detall per a la implantació d’equipament públic a la parcel·la ubicada al 
Polígon 1-28-1 de Manacor. 
 
El Sr. Amer Artigues explica el dictamen. 
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El Sr. Gaià Riera, tot i que pensa que fa falta aprovar l’estudi de detall, les formes 
adoptades per l’equip de govern no són correctes i critica que des de fa dos mesos no 
s’ha convocat cap comissió informativa d’Urbanisme, la qual cosa considera una manca 
de transparència de l’actuació municipal. 
 
La Sra. Julve Caldentey està a favor de l’aprovació de l’estudi de detall i demana que 
s’hauria de solucionar el camí d’accés a l’ecoparc. 
 
La Sra. Roman Quetglas anuncia que s’abstindrà al compartir els arguments del Sr. Gaià 
Riera, si bé està d’acord amb la instal·lació de l’ecoparc, la qual s’executarà gràcies al 
Pla Espanya. 
 
El Sr. Amer Artigues recorda que la comissió informativa d’Urbanisme és convocada de 
forma regular, excepte aquest darrer mes com a conseqüència de les festes.  No accepta 
les crítiques de manca de transparència perquè tota la informació d’Urbanisme està a 
l’abast de tots els grups municipals, i retreu que hi hagi regidors que mai compareguin a 
les reunions de la comissió informativa d’Urbanisme. 
 
El Sr. Gaià Riera indica que el seu grup municipal mai ha faltat a les comissions 
informatives i insisteix que des de fa dos mesos no es convoquen.   Critica que el Sr. 
Gomila Capó i el Sr. Amer Artigues no assisteixen a la Junta de Govern Local. 
 
La Sra. Roman Quetglas comparteix els arguments del Sr. Gaià Riera i afirma que els 
regidors d’AIPC estan obligats a assistir a la Junta de Govern Local i, en canvi, 
l’assistència a les comissions informatives és un dret dels regidors. 
 
El batle fa esment que l’Ajuntament fa molta estona que va iniciar el procediment per 
aconseguir que l’ecoparc fos una realitat i considera improcedents les crítiques al 
president de la comissió informativa, perquè és una comissió que es reuneix 
habitualment, on es proporciona tota la informació adient.  
 
El Sr. Amer Artigues reprova les intervencions de l’oposició perquè únicament 
persegueixen fer oposició per oposició sense cap argumentació sòlida.    Demana 
disculpes si ha faltat a les formes en la manera de presentar l’estudi de detall. 
 
El Sr. Gaià Riera accepta les disculpes i, per això, votarà a favor. 
 
La Sra. Roman Quetglas considera insultant les intervencions desqualificadores del Sr. 
Amer Artigues. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per desset vots a favor (PP, AIPC, PSM-Esquerra-Verds i 
ALM-UM) i tres abstencions (Grup Municipal Socialista): 
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Aprovar definitivament l’estudi de detall redactat per l’arquitecte municipal, Sr. Joan 
Pascual Femenias, per a la implantació de l’equipament públic a la parcel·la situada al 
Polígon 1-28-1 de Manacor, per projectar-hi usos medioambientals i de dipòsits 
municipals (grups 11 i 12 de l’article 235 de les ordenances de les Normes Subsidiàries 
de Manacor). 
 
El president aixeca la sessió, de la qual estenc aquesta acta. 
 
El secretari general     El batle president 
 
 
 
Antoni Benlloch Ramada    Antoni Pastor Cabrer 
 
 
 
 
 


